
 
 

 

 

 

 

 

“L’APORTACIÓ DE L’ENTRENADOR/A 
A L’ÈXIT ESPORTIU” 

Casino de Granollers, 16 d’abril de 2012 a les 20h 
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Jordi Robirosa i Dejean és periodista, comentarista esportiu de Televisió 
de Catalunya especialitzat en bàsquet. Autor de llibres com “A prop de les 
Estrelles de l’NBA, 20 anys viatjant pel mon del bàsquet” i “Basquetmania, 
25 anys viatjant amb el bàsquet català i europeu”  
 
 
 

 
 

 
 

Pep Marí i Cortés, Cap del Departament de Psicología de l’Esport al Car de Sant 
Cugat. És llicenciat en Psicología y Màster en Psicología de l’Esport per l’Universitat 
Autònoma de Barcelona, especialitzat en alt rendiment. Autor del llibre “Aprender de 
los campeones”. 

 

 

Richi Serrés i Lara, Llicenciat en Educació Física, Programa de Doctorat en 
Pscologia de l’Aprenentatge Humà, Màster en Psicología Esportiva, Entrenador 
Superior de Básquet, Professor a l’INEFC de Barcelona, PNL Practitioner, Coach 
ICF, ha estat entrenador de Seleccions Catalanes, i actualment entrenador de 
l’equip EBA del C.B. Granollers 

 



 
 

 

 

 

 

“L’APORTACIÓ DE L’ENTRENADOR/A 
A L’ÈXIT ESPORTIU” 

Casino de Granollers, 16 d’abril de 2012 a les 20h 

En què es basa l'èxit esportiu? És guanyar? És passar-s'ho bé?  

Ajudar als jugadors/es a ser millors persones, és un èxit? Èxit és guanyar-se la vida fent l’esport que 
més t’agrada? 

Quines són les funcions d’un/a entrenador/a? I com les ha d’aplicar? Quin és el seu paper davant del 
grup? Com ha de transmetre? 

Ha d’ensenyar, transmetre allò que sap als membres del seu equip, però estarem d’acord en que 
moltes vagades aquesta simple connexió falla, i llavors, quin és el causant? 

Avui dia, un/a entrenador/a no només actua de tècnic/a; li exigim valors educatius i formatius, però 
també ha d’aplicar la motivació com a element essencial per poder transmetre tot allò que vol fer 
arribar al grup. 

Quantres vegades hem vist grups altament qualificats que no arriben a l’èxit esportiu? Quants 
professionals hem vist quedar-se pel camí, tenint una gran qualitat tècnica com a esportista? 

Aquestes son algunes de les qüestions que ens volem plantejar en la 2a 
Edició de les Jornada de Debat “Parlem de Valors i Bàsquet”. 

L’hem dedicat, sota el títol “ “, a parlar sobre la figura de l’entrenador/a. Volem 
examinar a fons una figura que es posa a l’alçada dels deus grecs, o es 
satanitza, i sempre en funció dels resultats, però sense tenir en compte molts 
dels aspectes que tenen a veure amb la seva feina diària. Quan des dels 
nostres òrgans de direcció, els directius posem a una persona al davant del 
grup, quina és la pregunta, o millor dit, quin és l’objectiu que perseguim. 

Esperem que amb l’ajuda inestimable dels ponents que presentem, ens 
ajudem una mica més entendre com és i actua un entrenador/a. 



 

 

 

 

 
Des del Club de Bàsquet Granollers, en aquesta nova etapa que encetem, ens hem plantejat 

aquestes i d‘altres moltes preguntes. Des dels nostres llocs de comandament, tenim la 

responsabilitat com a mínim, de preguntar-nos quin de tots els camins a triar és el més 

correcte. 

 
Som una institució amb una llarguíssima trajectòria esportiva en el món de la cistella, a punt de 

complir els 80 anys, i també han estat moltes les persones que abans de nosaltres han fet 

possible arribar fins aquí. Gràcies al seu esforç i empeny per 

fer d‘aquest club un referent esportiu a la nostra ciutat i a la 

nostra comarca, hem arribat aquí. Ha estat molta la feina 

feta, la feina ben feta, però volem seguir avançant i volem 

aprofundir i projectar el club del nou segle, i és molta la feina 

a fer. 

 
El Club Bàsquet Granollers ha estat un club que ha viscut moments de màxim esplendor 

esportiu, com han estat tots els que el van dur a estar a l‘elit del bàsquet espanyol, i també 

moments de tot el contrari. Un club que ha estat capaç de reformar-se i reformular-se, i ara ens 

toca una nova etapa;  construir el club del nou segle. I aquí el plantejament és global, des de 

l‘estructura esportiva del club, fins a l‘aportació i implicació de la massa social, i evidentment, 

un aspecte fonamental, l‘econòmic. Tot ha de ser debatut i formulat, tot pot ser discutit, tothom 

ha de tenir i s‘ha de sentir implicat en aquesta etapa. Aquest club és de tots i totes, i com diem 

al nostre web, som un gran club per descobrir. 
 
Fruit de tot aquest debat intern, i de les moltes propostes que han anat sortint, hem anat posant 

fil a l‘agulla. Des del CBG estem decidits a practicar i a fer molta pedagogia, i per això ens hem 

plantejat celebrar els nostres aniversaris amb la realització d‘una sèrie de conferències debat, 

amb un clar objectiu: 

 

analitzar i debatre sobre tots aquells aspectes que tenen influència sobre la formació 

d‘un esportista. 


